
 

 

 

Z A P I S N I K 

sa Treće - posebne sjednice Prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 

2021. godini Skupštine Crne Gore 27. saziva, održane 28. i 29. aprila 2021. 

godine 

 

 

 Sjednica je počela 28. aprila u 12 sati i 40 minuta. 

 Sjednici je predsjedavao Aleksa Bečić, predsjednik Skupštine, a jednim 

dijelom sjednice, zbog spriječenosti predsjednika, predsjedavali su naizmjenično 

dr Branka Bošnjak i dr Strahinja Bulajić, potpredsjednici Skupštine.  

Predsjednik Skupštine podsjetio je da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima u vezi sa 

određenom temom i obavijestio da je dnevni red sjednice:  

 

 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA U VEZI SA ODREĐENOM TEMOM 

 

Poslanici mr Raško Konjević i Danijel Živković intervenisali su 

proceduralno i saopštili da nisu, u skladu sa članom 50 Poslovnika Skupštine, 

dobili tražena obavještenja i objašnjenja, a predsjednik Skupštine je dao 

potrebna pojašnjenja. 

Poslanik Miloš Konatar intervenisao je proceduralno i saopštio da je 

povodom ozbiljnih prijetnji upućenih potpredsjedniku Vlade Crne Gore Dritanu 

Abazoviću od strane pripadnika jednog od najopasnijih kriminalnih klanova u 

Crnoj Gori, odnosno Evropi, neophodno poslati jasnu i odlučnu poruku podrške 

iz Skupštine Crne Gore i Vlade Crne Gore kada je u pitanju borba protiv 

organizovanog kriminala i korupcije. Takođe je naglasio da, povodom ovog 

pitanja, poruke podrške stižu i od poslanika iz Evropskog parlamenta. 

Predsjednik Skupštine saopštio je da je saglasan sa poslanikom 

Konatarom i pozvao nadležne institucije da obezbijede sigurnost i bezbjednost 

svakom poslaniku, članu Vlade i svakom drugom građaninu. 

Zatim se prešlo na postavljanje pitanja. 

U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

 1. Mr Božena Jelušić, ovlašćena predstavnica Kluba poslanika Crno na 

bijelo: 

         „Kada će i da li je Vlada inicirala izmjene uredbi i drugih akata u skladu sa 

nadležnostima kojima se uređuju nadoknade i ostale privilegije funkcionera i 

koje značajno opterećuju javne finansije, a čijim bi se ograničavanjem ili 

ukidanjem omogućila pravednija raspodjela tereta krize na sve građane?” 
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 Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

Odgovor je komentarisala mr Božena Jelušić, a predsjednik Vlade je odgovorio 

na komentar.  Poslanica mr Božena Jelušić je dala stav na odgovor predsjednika 

Vlade. 

2. Ivan Brajović, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokrata Crne Gore: 

          „Kada očekujete da će se realizovati Vaš predlog za razrješenje ministra 

pravde, ljudskih i manjinskih prava Vladimira Leposavića. Predlog ste uputili 6. 

aprila 2021. godine i još uvijek se nije razmatrao na zasijedanju Skupštine Crne 

Gore. Da li je u pitanju samo Vaš potez kojim želite da smirite ogorčenost i 

nezadovoljstvo koje su izazvali nastupi Vašeg člana Vlade i u Crnoj Gori i van nje, 

ili je na djelu otvoreno iskazivanje nezadovoljstva zbog Vašeg predloga od strane 

onih političkih subjekata koji su Vas izabrali za predsjednika Vlade?” 

 Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao Ivan Brajović, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar.  Poslanik Ivan Brajović je dao stav na odgovor predsjednika Vlade. 

 3. Danijela Đurović, ovlašćena predstavnica Kluba poslanika Socijalističke 

narodne partije Crne Gore: 

 „Kako je Crna Gora potpisala privremeni sporazum o razgraničenju sa 

Hrvatskom 2002. godine o pitanju Prevlake i Bokokotorskog zaliva, a od 2015. 

godine međudržavna komisija za rješavanje ovog otvorenog graničnog pitanja se 

nije sastala, kao i cijeneći sve korake koje je Crna Gora preuzela na putu 

pridruživanja Evropskoj uniji, šta je Vlada uradila po pitanju Prevlake i kako 

premijer vidi konačno rješenje razgraničenja?” 

Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a 

odgovor je komentarisala Danijela Đurović.  

 4. Mr Raško Konjević, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokratske 

partije Crne Gore – Albanske koalicije „Jednoglasno”:  

„Za skoro pet mjeseci mandata Vlade broj nezaposlenih je porastao za 8,2 

hiljade sa oko 47 hiljada na preko 55 hiljada. Dakle, skoro 20% od početka 

mandata. Stopa nezaposlenosti je preko 23%. Vlada je predložila „najbolji 

budžet u istoriji Crne Gore”. Budžet skoro mjesec dana „leži” u Parlamentu, nije 

razmatran od strane nijednog skupštinskog odbora. Sjednica na kojoj će budžet 

biti razmatran nije zakazana. Da li mislite da je ovo odgovoran odnos 

parlamentarne većine prema predlogu Vlade? Zašto je Vlada odbila SDP-ov 

predlog zakona o smanjenju opterećenja po osnovu rada, kao i predlog zakona 

o kreiranju garantnih šema za pomoć privredi? Šta je Vlada uradila na kreiranju 

povoljnijeg biznis ambijenta u uslovima krize i kako komentarišete kritike 

Američke privredne komore da donosite odluke suprotno interesima biznis 

zajednice i investitora?” 

 Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao mr Raško Konjević, a predsjednik Vlade je odgovorio 
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na komentar.  Poslanik mr Raško Konjević je dao stav na odgovor predsjednika 

Vlade. 

 5. Boris Bogdanović, predsjednik Kluba poslanika Demokrate  –  Demos  

– Mir je naša nacija: 

„Da li će i kada država Crna Gora zaključiti sporazum sa koncesionarom 

Univerzal Monte, kako bi Crna Gora od ovog koncesionara preuzela upravljanje 

nad magistralnim putem Herceg Novi - Trebinje i time prestala obaveza plaćanja 

putarine na ovom putnom pravcu kako za Novljane, tako i za sve naše goste, što 

bi bilo posebno značajno u periodu turističke sezone?” 

 Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a 

odgovor je komentarisao Boris Bogdanović. 

 6. Ervin Ibrahimović, predsjednik Kluba poslanika Bošnjačke stranke: 

 „Da li je Vlada na čijem ste čelu odustala od namjere da izmijeni Zakon o 

registrima prebivališta i boravišta i namjere da izmijeni Odluku o kriterijumima 

za utvrđivanje uslova za sticanje državljanstva?” 

 Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao Ervin Ibrahimović, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar.   

 7. Dr Strahinja Bulajić, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Demokratskog fronta – Nova srpska demokratija, Demokratska narodna partija, 

Ujedinjena Crna Gora i Radnička partija: 

 „Da li zbog ekspertskog stava ministra Leposavića, povodom poznatih 

dešavanja na prostoru Srebrenice u susjednoj Bosni i Hercegovini od prije 26 

godina, parlamentarna većina 27. saziva Skupštine može računati na vaš 

zajednički rad u 42. Vladi Crne Gore?” 

 Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao dr Strahinja Bulajić, a predsjednik Vlade je odgovorio 

na komentar.  Poslanik dr Strahinja Bulajić je dao stav na odgovor predsjednika 

Vlade. 

 8. Dragutin Papović, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Demokratske 

partije socijalista Crne Gore i Liberalne partije: 

           „Da li ćete poštovati član 110 Ustava Crne Gore i prihvatiti činjenicu da je 

Vašoj Vladi prestao mandat?” 

Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao Dragutin Papović, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar.  Poslanik Dragutin Papović je dao stav na odgovor predsjednika Vlade. 

 9. Dr Branko Radulović, predsjednik Kluba poslanika Demokratskog 

fronta – Pokret za promjene: 

„Da li ćete Vi i Vaša Vlada podržati inicijativu Pokreta za promjene da 

energetski sektor Crne Gore bude sa nultom emisijom C02 do 2030. godine 

čime bi, proizvodeći „zelenu energiju”, Crna Gora postala jedna od vodećih 

država u najznačajnijem projektu transformacije Evropske unije, te na tim 
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osnovama i sa te pozicije ostvarila najveće benefite i dinamičan i dugoročan 

privredni i ekonomski rast i razvoj?” 

 Prof. dr Zdravko Krivokapić, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a 

odgovor je komentarisao dr Branko Radulović. 

 

* * * 

 

Sjednica je prekinuta u 16 sati i 25 minuta, a nastavljena sjutradan           

(29. aprila) u 12 sati i 10 minuta. 

 

Prešlo se na dio posvećen poslaničkim pitanjima u vezi sa određenom 

temom. 

 

Predsjedavajuća dr Branka Bošnjak podsjetila je da su, u skladu sa 

izmjenama i dopunama Poslovnika Skupštine Crne Gore iz decembra 2020. 

godine, pored poslaničkih pitanja predviđena i poslanička pitanja u vezi sa 

određenom temom.  

Takođe, podsjetila je da su predsjednici poslaničkih klubova 

parlamentarne većine, saglasno članu 193a Poslovnika Skupštine, dostavili 

predlog sa precizno navedenom temom „Proces imunizacije i drugi izazovi koji 

prate pandemiju Covid -19”, o kojoj postavljaju pitanja ministarki zdravlja              

dr Jeleni Borovinić - Bojović, kao nadležnom ministru. Saglasno članu 193b 

Poslovnika Skupštine pravo na postavljanje pitanja nadležnom ministru 

povodom određene teme ima predsjednik, odnosno ovlašćeni predstavnik 

kluba.  

Poslanik Genci Nimanbegu intervenisao je proceduralno i saopštio da mu 

je, saglasno članu 193b Poslovnika Skupštine, onemogućeno pravo postavljanja 

poslaničkog pitanja u vezi sa određenom temom, jer ne pripada nijednom 

poslaničkom klubu i sugerisao da je u tom dijelu neophodno izmijeniti Poslovnik 

Skupštine. 

Predsjedavajuća dr Branka Bošnjak dala je potrebna pojašnjenja. 

 

Dr Jeleni Borovinić - Bojović, ministarki zdravlja poslanička pitanja na temu 

„Proces imunizacije i drugi izazovi koji prate pandemiju Covid -19” postavili su 

poslanici: 

 

1. Jevto Eraković, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Demokratske 

partije socijalista Crne Gore i Liberalne partije. 

Dr Jelena Borovinić - Bojović, ministarka zdravlja, odgovorila je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao Jevto Eraković, a ministarka zdravlja je odgovorila na 

komentar. Poslanik Jevto Eraković se izjasnio povodom odgovora ministarke 

zdravlja. 
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2. Dr Vladimir Dobričanin, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Demokratskog fronta – Nova srpska demokratija, Demokratska narodna partija, 

Ujedinjena Crna Gora i Radnička partija. 

Dr Jelena Borovinić - Bojović, ministarka zdravlja, odgovorila je na pitanje, 

a odgovor je komentarisao dr Vladimir Dobričanin i izjasnio se povodom 

odgovora ministarke zdravlja. 

Poslanica Dragica Sekulić intervenisala je proceduralno i saopštila da se 

poslanici parlamentarne većine, koristeći pravo na komentar odgovora 

ministarke zdravlja, obraćaju poslanicima parlamentarne opozicije što nije u 

skladu sa Poslovnikom Skupštine. 

Poslanik mr Boris Mugoša intervenisao je proceduralno i podsjetio na 

proceduru postavljanja poslaničkih pitanja u vezi sa određenom temom i 

saopštio da ministarka zdravlja nije iskoristila pravo odgovora na komentar, pa 

samim tim poslanik Dobričanin nije imao pravo da se izjasni povodom odgovora 

u trajanju od dva minuta. 

 Predsjedavajuća dr Branka Bošnjak dala je potrebna pojašnjenja. 

3. Tamara Vujović, ovlašćena predstavnica Kluba poslanika Demokrate – 

Demos – Mir je naša nacija. 

Dr Jelena Borovinić - Bojović, ministarka zdravlja, odgovorila je na pitanje. 

Odgovor je komentarisala Tamara Vujović, a ministarka zdravlja je odgovorila na 

komentar. 

4. Dr Branko Radulović, predsjednik Kluba poslanika Demokratskog 

fronta – Pokret za promjene. 

Dr Jelena Borovinić - Bojović, ministarka zdravlja, odgovorila je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao dr Branko Radulović, a ministarka zdravlja je 

odgovorila na komentar. Poslanik dr Branko Radulović se izjasnio povodom 

odgovora ministarke zdravlja. 

Pravo na repliku koristila je poslanica dr Draginja Vuksanović - Stanković. 

5. Mr Boris Mugoša, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Socijaldemokrata Crne Gore. 

Dr Jelena Borovinić - Bojović, ministarka zdravlja, odgovorila je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao mr Boris Mugoša, a ministarka zdravlja je odgovorila 

na komentar. Poslanik mr Boris Mugoša se izjasnio povodom odgovora 

ministarke zdravlja. 

6. Dr Srđan Pavićević, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Crno na 

bijelo. 

Dr Jelena Borovinić - Bojović, ministarka zdravlja, odgovorila je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao dr Srđan Pavićević, a ministarka zdravlja je odgovorila 

na komentar.  

7.  Vladimir Joković, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Socijalističke 

narodne partije Crne Gore. 
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Dr Jelena Borovinić - Bojović, ministarka zdravlja, odgovorila je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao Vladimir Joković, a ministarka zdravlja je odgovorila na 

komentar.  

8. Ervin Ibrahimović, predsjednik Kluba poslanika Bošnjačke stranke. 

Dr Jelena Borovinić - Bojović, ministarka zdravlja, odgovorila je na pitanje. 

Odgovor je komentarisao Ervin Ibrahimović, a ministarka zdravlja je odgovorila 

na komentar.  

9. Dr Draginja Vuksanović - Stanković, ovlašćena predstavnica Kluba 

poslanika Socijaldemokratske partije Crne Gore – Albanske koalicije 

„Jednoglasno”. 

Dr Jelena Borovinić - Bojović, ministarka zdravlja, odgovorila je na pitanje. 

Odgovor je komentarisala dr Draginja Vuksanović - Stanković, a ministarka 

zdravlja je odgovorila na komentar. Poslanica dr Draginja Vuksanović - Stanković 

se izjasnila povodom odgovora ministarke zdravlja. 

 

Predsjedavajući dr Strahinja Bulajić obavijestio je da je Treća – posebna 

sjednica Prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2021. godini završena. 

                                      

 

                                                   * * * 

 

Sjednica je završena 29. aprila u 16 sati. 

Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika.  

 

 

Broj: 00-61/21-3/12 

Podgorica, 29. april 2021. godine 

 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 27. SAZIVA 

 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                  PREDSJEDNIK 

  Aleksandar Klarić                   Aleksa Bečić  


